
 

 

 

Z Á P I S 

z 5. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 17. 3. 2016 
  

 

Dne 17. 3. 2016 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost míčové haly KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 14:15 hodin 

 

Přítomni:             Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Josef Terla 

   

Omluveni:                Ing. Libor Prudil, Zdeněk Pešek, Ing. Marek Hytha, Michal Mendel 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

 

 

 

   

   

Program jednání: 

 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Informace o vyhlášení sportovce roku 2015 

4. Rozdělení návštěv u subjektů, které obdržely finanční dotace 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Václav Sebera. 

 

  

1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Josef Terla 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

  

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápisy ze 3. a ze 4.  jednání byly schváleny. 

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Josef Terla 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

  

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Informace o vyhlášení sportovce roku 2015 

 

Jitka Peřina informovala členy komise o tom, že přípravy na ples stále probíhají. Zajištěny 

jsou kapely, domlouvá se účast významných osobností, které budou předávat ocenění 

vyhlášeným sportovcům, domlouvají se kulturní vystoupení, probíhá komunikace 

s Grandhotelem Ambassador ohledně uspořádání sálu, výzdoby atd. Informovala o tom, že o 

zájem vstupenky na tuto akci stále trvá a přestože je již víceméně vyprodáno, snaží se 

zájemce o vstupenky uspokojit.    

Požádala členy komise o pomoc, neboť v den konání akce je potřeba v dopoledních hodinách 

převézt květiny a ceny pro oceněné sportovce do Grandhotelu Ambassador. 

 

4. Rozdělení návštěv u subjektů, které obdržely finanční dotace 

 

Vzhledem k tomu, že se nesešli všichni členové komise, navrhl pan Václav Sebera, aby se 

rozdělení návštěv přesunulo na příští jednání komise STv.  

 

pro:    Ing. Václav Sebera, Mgr. Jiří Frühauf, Vladimír Ledl, Jitka Peřina,  

Josef Terla 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

  

Usnesení bylo přijato 

 
 
 

Další jednání komise se uskuteční dne 28. 4. 2016 od 13:00 hod v zasedací místnosti Míčové 

haly, KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 
 

Dne: 21. 3. 2016 

 

 

Zapsal: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                      __________________

                

 

 

 

             

                __________________ 

                                                             Ing. Václav Sebera 

           předseda komise 


